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Sizi tanıyabilir miyiz?
1954 yılında Eskikarsaklı köyünde dünyaya geldim. 1985 yılından

2011 yılları arasında ticari yaşamıma İzmir’de devam ettim.
Emekliliğimin ardından köyüme geldim. Köyümüzde yaşanılan

birtakım mağduriyetlere şahit olduktan sonra mahalle sakinlerimize
faydalı olmak için çalışmalara başladım.

 
Kooperatifinizi tanıyabilir miyiz?

Kooperatifimizin kuruluşu 1996 yıldır. Fakat belli başlı sebeplerden
dolayı kooperatif çalışmaz duruma gelmiş. Göreve geldikten sonra

vermiş olduğumuz mücadele sonucunda güzel bir yere ulaştık.
Çalışmayan ve kapalı kalan kooperatifimizi aktif hale getirerek 2018

yılında sulamaya başladık. Elektrik enerjisi borçlarını ödedik.
Tekrardan aynı sıkıntıyı yaşamamak için enerji santralini kurduk.

Büyük uğraşlar sonucunda kurmuş olduğumuz güneş enerjisi
tesisimiz kendi kendini finans edebilir duruma gelmiştir. Köylünün
cebinden 1 kuruş çıkmıyor. Tesis ürettiği enerji ile hem bankadan
alınan krediyi ödüyor hem de üreticiye yüzde 50, yüzde 60 ucuz

elektrik veriyor. Vatandaşın girdi maliyetini önemli ölçüde azalttık
ve bilinçli su kullanımı için akıllı sulama sistemini hayata geçirdik.

2020 yılında enerji üretimi başladı, 2023 yılı itibariyle de akıllı
sulama sistemi başlamış olacak. Şu an için mahalle sakinlerimize

eğitim verecek idare binamız yok bu eksikliği gidermek istiyoruz.  
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Kooperatifinizin geleceğini nasıl görüyorsunuz ve hedefleriniz
nelerdir?

Kooperatifimizin gelecek ile alakalı hedeflerin en başında
üreticilerimizin bilinçli üretim yapmalarını sağlamak. Üretilen

ürünlere katma değer kazandırılması var. Örneğin bölgemizde en
fazla üretilen ürünlerin başında gelen soğanın katma değerini

artırmak için kurulacak soğan işleme tesisinin kurulması
üreticilerimin ürettikleri soğanın satılmadığında çöpe atılma riskini
ortadan kaldıracaktır. Bu anlamda yapılacak işlerde de idare erkine

vazifeler düşüyor. 

Kooperatifinizin yaşadığı sorunlar nelerdir?
Tarıma verilen desteklerin yerini bulmasını istiyoruz. Her köyde

birkaç kişiyi zengin ederken diğerlerini kaderi ile baş başa
bırakıyorlar. Yapılacak destekler saha çalışmasına göre belirlenmeli.

Bireysel destekler vaz geçilerek bölgelerde kurulacak birliklere
desteklerin sağlanması herkese eşit şekilde fayda sağlayacaktır.
Örneğin bizim mahallemizde ekilebilir toplam arazi alanı 20-25
dönümdür ve burada 5 tane traktör üreticinin işini görür ama

mahallede 60 tane traktör var. Bu traktörlerde kullanılacak yakıt
hem vatandaşın ekonomisinde hem de ülke ekonomisinde büyük

zarara neden olur. Bu amaçla kolektif çalışmaya insanları
özendirmek lazım. Bizim üreticilerimiz geleceği ile kumar oynuyor.
Ürünleri para ederse kazanıyor para etmezse çöpe atıyor. Bundan

kurutulmak içinde tarım reformunun gözden geçirilmesi gerekiyor. 
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PTO'nun faaliyetleri hakkında neler düşünüyorsunuz?
Kooperatif olarak tıkandığımız noktalarda ticaret odasından destek

alıyoruz bu anlamda Yönetim Kurulu Başkanı Ulvi Sakarya başta
olmak üzere ekibine teşekkür ediyoruz. Polatlı’da tarımın gelişmesi

sanayi ve tarım entegrasyonun sağlanması gerektiğini düşünüyorum.
Bu anlamda yapılacak çalışmaları beklediğimizi iletiyorum. 

POLATLI TİCARET
ODASI OLARAK 

S. S. ESKİKARSAKLI
KÖYÜ SULAMA
KOOPERATİFİ

TİCARİ HAYATINDA
BAŞARILAR DİLERİZ.


